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Vragen van het lid Koser Kaya (D66) 
aan de minister voor Jeugd en Gezin 
over problemen in de jeugdzorg. 
(Ingezonden 11 september 2008) 

1 
Heeft u kennisgenomen van het 
artikel «Malaise jeugd bom onder 
samenleving»?' 

2 
Bent u er van op de hoogte dat 
jaarlijks het beroep op de Bureaus 
Jeugdzorg met 10 tot 25 procent 
toeneemt? 

3 
Is het waar dat jaarlijks 
vijftienduizend jongeren een Wajong 
krijgen, vijfduizend jongeren bij 
Bureau Jeugdzorg, tienduizend bij de 
geestelijke gezondheidszorg komen 
en vijftigduizend zonder diploma van 
school gaan, waardoor er steeds 
minder jongeren inzetbaar zijn voor 
de kenniseconomie? 

4 

Klopt de voorspelling van de SER dat 
in 15 jaar het aantal Wajongers 
explosief zal stijgen naar een half 
miljoen? Zo ja, wat gaat u hieraan 
doen? 

5 
Bent u bereid een onderzoek te laten 
doen door de Algemene Rekenkamer 
over de kosten van de jeugdzorg? 
Zo neen, waarom niet? 

1 de Volkskrant, 10 september 2008. 
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